
水力碎降机

产品名称 水力碎降机

公司名称 诸城市永利达机械有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 中国 山东 诸城市 舜王街道办事处舜王工业园

联系电话 86 0536 6013588 13705360662

产品详情

zdsd型水力碎浆机改变了传统圆型碎浆机的浆料流线方向，使浆料总是趋向中心方向，并提高中心部位
浆位高度，同时增加了浆料对叶轮的撞击次数，提高了浆料疏解能力30%，是造纸工业用来连续或间歇
的碎解浆板、损纸及废纸的理想设备。 zdsd series d type water power pulp machine has changed the thick liquid
material streamline direction of the traditional round type pulp machine and make the thick liquid material always
tend to the center directon.it improve the height of thick liquid location of the center position,increased the thick
liquid material to the number of stnking times of the impeller at the same time,discongested 30% of ability after
improving the thick liquid material.it is the ideal equipment that the papermaking industry used in the intermittence
and succession to pulp the thick liquid board,decreased paper and wasted paper.
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